

Ref: ADM/LMN/2022/10 المرجع

10/03/2022 Date: التاربخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحربة المحلية لإمارة أبوظبي

To: All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

: جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحربين في أبوظبي

Location: Corniche, Abu Dhabi

: كورنيش، أبوظبي الموقع

Subject: Abu Dhabi Traditional Rowing

الموضوع: سباق أبوظي لقوارب التجديف التراثية فئة 40

Boats Race- 40 feet

The Emirates Heritage Club in cooperation with the Department of Culture & Tourism, Abu Dhabi will be organizing the Abu Dhabi Traditional 40 feet Rowing Boats race among the activities of the Maritime Heritage Festival 2022 which will be held at Abu Dhabi Corniche from Friday, March 18, 2022, until Sunday, March 27, 2022.

The Races will take place along the Corniche area starting from Free Port to the Festival Location as illustrated in the attached map.

All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi are prohibited to enter the races and events area during the activities period and are required to exercise extra cautions and keep clear from the Racetrack, signposts and water marks which will be installed during the races' days as per the attached schedule.

ينظم نادى تراث الإمارات بالتعاون مع دائرة الثقافة والسياحة، أبوظبي، سباق أبوظبي لقوارب التجديف التراثية فئة 40 قدما ضمن فعاليات مهرجان التراث البحري 2022 والذي سيقام على كورنيش أبوظبي في الفترة من يوم الجمعة الموافق 18 مارس 2022 وحتى يوم الأحد 27 مارس 2022.

ستجرى السباقات على طول منطقة الكورنيش بدءا من الميناء الحر وحتى موقع المهرجان وفقا للخربطة المرفقة.

يُحظر على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبو ظبي دخول مناطق السباقات والفعاليات خلال فترة الأنشطة كما يجب علهم توخي المزيد من الحذر والابتعاد عن مضمار ومسارات السباق والعلامات الإرشادية والمائية التابعة له والتي سيتم تثبيتها في الأيام المخصصة للسباقات وفقا للجدول الزمني المرفق.

المرفقات:

خريطة توضيحية للموقع مع الجدول الزمني

Attachement:

Illustrative location map with schedule.

سيف المهيري

المدير العام – أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri Managing Director - Abu Dhabi Maritime

Abu Dhabi Maritime PO Box 54477 Abu Dhabi, UAE

Telephone: +97126952000 Facsimile: +971 2 695 2177 Email: info@admaritime.ae

أبوظبي البحرية ص. ب. 54477 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة





Schedule & location map Abu Dhabi traditional 40 feet rowing boats race

Date	Activity	Remarks
18/03/2022	First half of the heritage Race 3.00 PM to 6.00 PM	Waterways remain close for the activity
19/03/2022	No Activity	Waterways open for all traffic
20/03/2022	2 nd half of the heritage Race 3.00 PM to 6.00 PM	Waterways remain close for the activity
21/03/2021	No Activity	Waterways open for all traffic
22/03/2022	3 rd half of the heritage Race 3.00 PM to 6.00 PM	Waterways remain close for the activity
23/03/2022	No Activity	Waterways open for all traffic
24/03/2022	4 th half of the heritage Race 3.00 PM to 6.00 PM	Waterways remain close for the activity
25/03/2022	No Activity	Waterways open for all traffic
26/03/2022	5 th half of the heritage Race 3.00 PM to 6.00 PM	Waterways remain close for the activity
27/03/2022	No Activity	Waterways open for all traffic

Location map

